



Bestyelsesmøde d 7.10.2024 
Deltagere: Jytte Fröhlich, Ella Olesen, Helen Grishauge, Brian Bock, 

Annie Petersen 
Dagsorden 
1. Snak med aktivitetsudvalget hvor Tove Jensen deltog 
a. Hvem vil sidde med fra bestyrelsen ? Annie, Jytte. Vedtaget. 
  
b. Hvilke aktiviteter? 
Juletræstænding. 1. december kl. 16:30. Aktivitetsudvalg indkalder. 
Vi snakker om en julefrokost? Knøs’ gård! Aktivitetsudvalg kalder ind. 
Egenbetaling, og drikkevare skal selv medbringes. Dette kan dog ikke 

nåes i 2024. 
  
c. Indkøb af nyt træ. Tove tager fat i Renee fra Hundslev vedr. indkøb af 

alm juletræ og træ med rod. 
Det nye træ skal gerne plantes på det nye grønne område. 

2. Referat fra sidst. Gennemgået. 

3. Siden sidst 
A. Evaluering af afdelingsmødet 

 a. Vi beklager meget, at oplægget under punkt 7 vedrørende 
trailerplads fra Per Justesen mangler. Vi vil sikre, at punktet 
bliver behandlet på næste afdelingsmøde." 

b. Hvordan griber vi sagen angående gamle efu an? Er det en mulighed 
at roden smøres med saltsyre eller round-up. 

c. Kan det være en fordel at referatet, så vidt muligt læses op, inden afd 
mødet afsluttes? Ja punkt 7. For at undgå misforståelser! 



D. Hvad servere vi næste år, tages op til den tid. 

B. Økonomi. Vi talte om hvor mange penge vi har til beboeraktiviteter. 
Pengene bruges bla. til Julehygge, sommerfest, hjertestarer 
træning, afdelingsmøde, blomster til nyindflyttere mm. 

C. Vinduesudvalget, status. Arthur har lavet en liste som sendes ud. 
Vedr. døre 

  
4. Julefrokost for bestyrelsen? Ja 

5. Honorar. Vedtaget. Som vi plejer. 

6. Evt. 
Vi skal have savet nogle grene af valnøddetræet. 

Næste møde, sidst på vinteren ( vi fik det ikke aftalt 
  


